

马来西亚驻广州总领事馆商务处 / 马来西亚对外贸易发展局

Unit 2703A, International Commercial Centre, No. 235, Tianhe North Road, Tianhe District, Address

510610 Guangzhou, Guangdong Province, People's Republic of China.

中华人民共和国 广东省广州市天河区天河北路 235 号广州环贸中心 2703A 室 #11

+86 20-3877 3865 Tel/电话 Website/网址 www.matrade.gov.my Email/电子邮件

guangzhou@matrade.gov.my

尊敬的先生/女士,

受邀参加2024年马来西亚-中国峰会 (Malaysia-China Summit 2024) (MCS) 国际采购计划 (INSP)

马来西亚对外贸易发展局(MATRADE)是马来西亚国家贸易促进局,将与2024年马来西亚-中国峰会 同期举办国际采购计划(INSP)。

为纪念马中友好建交50周年,2024年马来西亚-中国峰会(MCS 2024)强调两国在外交、贸易、投资、 教育和文化领域的相互尊重和进步。同期举办的活动中,包括举办一对一的商业配对计划,以促进马来 西亚出口商和外国买家的交流。国际采购活动INSP将于2024年12月17日至19日在吉隆坡马来西亚 国际贸易展览中心 (MITEC) 举行。

商贸配对会的重点领域如下:

- 电子电气和半导体:
- 数字技术与信息通信技术;
- 人工智能与数据中心;
- 电信;
- 先进制造与技术(AMI):
- 可再生能源;
- 绿色技术;
- 电动汽车和电动汽车;
- 全球和专业服务:
- 教育;
- 旅游:
- 运输与基础设施(公路和铁路);
- 航空 航天:
- 汽车;
- 港口;
- 能源与化工;
- 生命科学与医疗保健;
- 金融服务与金融科技:
- 专营 权;和
- 商品。

有鉴于此,MATRADE 非常高兴地邀请贵公司参加这个免费的著名国际计划。有兴趣的买家请在 2024 年 10 月 1 日之前联系 MATRADE 广州办公室并提交填妥的注册表,并清楚地说明感兴趣的产品/服务。

有关此活动的更多信息,您可以访问 https://malaysia-chinasummit.com.my/ 或联系 MATRADE 广 州办公室, 电话: 020 3877 3865 或电子邮件: guangzhou @matrade.gov.my。



马来西亚驻广州总领事馆商务处 / 马来西亚对外贸易发展局

Address : Unit 2703A, International Commercial Centre, No. 235, Tianhe North Road, Tianhe District,

510610 Guangzhou, Guangdong Province, People's Republic of China.

地址 : 中华人民共和国 广东省广州市天河区天河北路 235 号广州环贸中心 2703A 室

Tel/电话 : +86 20-3877 3865 Website/网址 : www.matrade.gov.my

Email/电子邮件 : guangzhou@matrade.gov.my

我们期待您的参与。

谢谢

Ш

哈里斯 贸易领事

马来西亚总领事馆(商务处)

马来西亚对外贸易发展局 (MATRADE)



马来西亚驻广州总领事馆商务处 / 马来西亚对外贸易发展局

Address : Unit 2703A, International Commercial Centre, No. 235, Tianhe North Road, Tianhe District,

510610 Guangzhou, Guangdong Province, People's Republic of China.

地址 : 中华人民共和国 广东省广州市天河区天河北路 235 号广州环贸中心 2703A 室

Email/电子邮件 : guangzhou@matrade.gov.my

: www.matrade.gov.my

Dear Sir/ Madam,

Tel/电话

<u>Invitation to Participate in the International Sourcing Programme (INSP) of Malaysia-China Summit (MCS) 2024</u>

Website/网址

Malaysia External Trade Development Corporation (MATRADE), the National Trade Promotion Agency of Malaysia will be coordinating the International Sourcing Program (INSP) in conjunction with Malaysia-China Summit 2024.

In commemorating the 50th anniversary of friendship between Malaysia and China, the Malaysia-China Summit 2024 (MCS 2024) highlights mutual respect and advancements in diplomacy, trade, investment, education and culture. In light of the event, a one-to-one Business Matching programme will be held to facilitate Malaysian exporters and foreign buyers. The INSP will be conducted physically at Malaysia International Trade and Exhibition Centre (MITEC), Kuala Lumpur from 17 to 19 December 2024.

The focus sectors for the business matching session would be as follows:

E&E and semiconductors;

+86 20-3877 3865

- Digital Technology & ICT;
- Al & Data Centre:
- Telecommunication;
- Advance Manufacturing & Technology (AMT);
- Renewable Energy;
- Green Technology;
- Electric Mobility & EV;
- Global & Professional Services:
- Education:
- Tourism;
- Transportation & Infrastructure (Roads & Rails);
- Aerospace;
- Automotive:
- Ports;
- Energy & Chemicals;
- Life Sciences & Healthcare;
- Financial Services & Fintech;
- Franchises: and
- Commodities.

In view of this, MATRADE is very pleased to invite your company to participate in this renowned international program which is offered complimentary. Interested Buyers should contact MATRADE Guangzhou offices and submit the completed registration form with clear description on the interested products/services before 1 October 2024

For further information on this event, you may visit https://malaysia-chinasummit.com.my/ or contact MATRADE Guangzhou at Tel: 020 3877 3865 or email: guangzhou@matrade.gov.my)



马来西亚驻广州总领事馆商务处 / 马来西亚对外贸易发展局

Address : Unit 2703A, International Commercial Centre, No. 235, Tianhe North Road, Tianhe District,

510610 Guangzhou, Guangdong Province, People's Republic of China.

地址 : 中华人民共和国 广东省广州市天河区天河北路 235 号广州环贸中心 2703A 室

Tel/电话 : +86 20-3877 3865 Website/网址 : www.matrade.gov.my Email/电子邮件 : guangzhou@matrade.gov.my

We look forward to your participation.

Thank you and best words.

Mohamad (Haris) Abdul Latiff

Trade Consul / Consulate General of Malaysia (Trade Section)

Malaysia External Trade Development Corporation (MATRADE)



马来西亚驻广州总领事馆商务处 / 马来西亚对外贸易发展局

Address: Unit 2703A, International Commercial Centre, No. 235, Tianhe North Road, Tianhe District, 510610 Guangzhou, Guangdong Province, People's Republic of China.

地址 : 中华人民共和国 广东省广州市天河区天河北路 235 号广州环贸中心 2703A 室

Tel/电话 : +86 20-3877 3865 Website/网址 : www.matrade.gov.my Email/电子邮件 : guangzhou@matrade.gov.my







马来西亚对外贸易发展局简介 MATRADE'S INFORMATION

马来西亚对外贸易发展局(MATRADE)是 马来西亚投资、贸易和工业部(MITI)下属的国家贸易促进机构, 负责把马来西亚的产品(成品、半成品为主)和服务推广到全球市场

Malaysia External Trade Development Corporation (MATRADE) is the National Trade Promotion Agency under the Ministry of Investment, Trade and Industry (MITI) Malaysia, is responsible for promoting the export of Malaysian products (primarily) manufactured and semi-manufactured and services

马来西亚对外贸易发展局的服务包括 Services provided by MATRADE includes

通过在中国的宣传活动介绍 马来西亚的产品和服务 Introducing Malaysia products and services through the promotional activities in China 提供马来西亚出口产品与服 务的信息 Providing information on Malaysian products and services available for

export

为马来西亚出口商与国外买家 、国外进口商组织洽谈会 Organizing business matching between foreign buyers or importers with Malaysian exporters

协助和促进国外团队和个人来 马来西亚进行采购活动 Facilitating visits of foreign buying missions and individual foreign buyers into Malaysia

欲联系马来西亚对外贸易发展局(广州办公室),敬请电邮至:guangzhou@matrade.gov.my,或浏览我们的线上平台 Contact MATRADE Guangzhou at guangzhou@matrade.gov.my and visit our platforms







